
Technische vragen GroenLinks betreffende stukken GR OGZ Amstelland 
 
Met betrekking tot de begroting van 2019 wordt aangegeven: 'Met ingang van 2019 
zijn gemeenten verantwoordelijk voor het Rijksvaccinatieprogramma binnen de 
kaders die het RIVM opstelt'.  

1. Wat betekent dit concreet voor Gemeente Diemen? Komen er taken bij voor 
de gemeente of zijn deze alsnog belegd bij de GGD?  

Antwoord: Nee, er komen geen taken bij voor de gemeente Diemen. Het vaccineren 
is en blijft een taak van de GGD. Het verschil zit in de financiering. Waar de GGD nu 
rechtstreeks financiën krijgt van de Rijksoverheid voor het vaccineren, krijgen 
gemeente vanaf 2019 hiervoor de financiën (de zogenaamde Entgelden). De hoogte 
van dit bedrag wordt berekend op het aantal jongeren in de gemeente, in de 
decembercirculaire wordt het bedrag bekend gemaakt.  
 

2. Indien er taken bijkomen: in hoeverre is Gemeente Diemen hierop voorbereid 
of worden hiervoor acties ingezet?  

Antwoord: Geen extra taken, dus niet van toepassing.  
 

In document 5.4 op blz. 4: 'Het resterend tekort van € 85.355 wordt, op basis van 
inwoneraantallen, als volgt verdeeld over de gemeenten:' 
- Hoe kan worden verklaard dat Amstelveen, met meer inwoners, een lager tekort 
heeft dan Diemen?  
 
Antwoord: Dit gaat over de actualisatie begroting 2018. Het totale geschatte tekort is 
een bedrag van circa €272.000,-  (zie blz. 20). Een groot deel van dit tekort zal 
gedekt worden door de resultaatbestemming 2017 (zie Beslispunten Voorwoord blz.4 
). De vrijval van deze reserves wordt naar gemeenten toegerekend. Dat betekent dat 
de grootte van de reserve bepaald wordt door het inwoneraantal. Hoe hoger dit 
aantal, hoe groter het bedrag is dat vrijvalt. Dit bedrag wordt vervolgens van het 
tekort afgetrokken. Daardoor valt voor Amstelveen het tekort lager uit. Amstelveen 
heeft immers een hoger inwoneraantal waardoor het bedrag wat van het tekort 
afgetrokken wordt groter is.  
Belangrijke opmerking hierbij is het volgende: Het gaat hier om een voorlopig tekort. 
Omdat er een voordeel op de post huisvesting wordt verwacht is de kans groot dat 
de gemeenten voor het jaar 2018 niets hoeven bij te betalen. Bij de 
managementrapportage 2018 zal de GGD hier al meer over kunnen zeggen.  
 

 
 


